
 
 
 
 
 
 
 
Protokoll frå årsmøte i Spelemannslaget De frilynde i øvingslokalet på Hebekk 
skole onsdag den 29. januar 2014 kl. 18.30. 
 
I vedtektene står det om årsmøtet: 
Årsmøtet skal holdes i januar. Alle saker som skal avgjøres her må være oppført på 
saklisten. Saklisten må bekjentgjøres for medlemmene gjennom rundskriv senest to 
uker før møtet blir holdt. Forslag til saker på årsmøtet må være styret i hende minst to 
uker før møtet, og dato for møtet må være kunngjort for medlemmene i god tid før den 
fristen. 
Alle som har betalt kontingent til laget foregående år har stemmerett på årsmøtet. 
 
 
Sakliste: 
Sak 1: Godkjenning av innkalling og sakliste.  Godkjent. 

 
Sak 2: Valg av møteleiar og referent. Lene Meum møteleiar og Nils Seland referent. 
 
Sak 3: Årsmelding. Gjennomgått og godkjent. 
 
Sak 4: Rekneskap. Gjennomgått og godkjent. Revisor bemerka at det ikkje har vore 

ført tradisjonell kassadagbok, men hadde elles ingen merknad til rekneskapen. 
 
Sak 5: Øvingsplass. Skal me bruka Heer skole meir? Vedtak: Styret får fullmakt til å 
vurdera dette vidare, men det blir ikkje gjort endringar før påske i år. 
 
Sak 6: Innføring av medlemskontingent til laget - f. eks. kr. 100,-. Vedtak: Det blir 
ikkje innført eigen kontingent som skal gå til laget. 
 
Sak 7: Valg. Valgnemnd var Sigurd Gjerde og Sissel Berge 

Styreleiar: Lene Meum (gjenvalg for 1 år.) 
Styremedlem og sekretær: Nils Seland. (gjenvalg for 2 år) 
Styremedlem og kasserar: Bård Solvang (ny for 1 år) 
 
Revisor: Sigurd Gjerde (gjenvalg for 1 år) 
Valgkomité: Sigurd Gjerde og Tanja Wilhelmsen 

 
Holmlia den  6. februar 2014 
 
Protokoll ved 

 
 
Nils Seland 
sekretær 


